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PROTOKÓŁ 8/2024 

z  posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  

w dniu 28 listopada 2024r. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Feliński otworzył 

posiedzenie o godzinie 14:00. Na podstawie listy obecności przewodniczący stwierdził 

prawomocność posiedzenia, powitał zebranych i zaproponował następujący porządek 

posiedzenia: 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2025-2043. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 

2025.  

6. Zapoznanie z raportem z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Będków za lata 2022-2023. 

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Tomaszowskiego na lata 2025-2043. 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak –  powiedziała ,że  

jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę finansową 2025-2043 to główne założenia, które zostały 

wpisane do poszczególnych pozycji to w 2025 roku planujemy deficyt w wysokości 6 

238 200 złotych i pożyczkę 116 476 złotych, a będzie to pożyczka z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. Do zaciągnięcia w 2025 kredyt wysokości 9 981 173 złotych, 

z tym że kwota 3 859 449 złotych zostanie, jest to do spłaty kapitał z poprzednich 

zaciągniętych kredytów. To są główne założenia wieloletniej prognozy finansowej, natomiast 



wiadomo, że wieloletnia prognoza powiązana jest z budżetem, bo to na tej podstawie się 

tworzy.  

 

 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że planujemy 87 milionów kredytu, natomiast należy jeszcze dodać ,że spłacamy 

ratę 3 miliony 800 ale oprócz raty płacimy jeszcze obsługę długu w kwocie 5 milionów 600. 

Koszty obsługi długu  są znacznie większe niż raty , które spłacamy dodał ,że bierzemy 

więcej kredytu niż go spłacamy. Powiedział ,że będzie wnioskował o poprawki w budżecie 

dotyczące zmniejszenia deficytu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu – Jarosław Feliński 

Zapytał czy jest inna droga na uregulowanie sytuacji dotyczącej spłaty rat kapitałowych 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

  

Odpowiedziała ,że obniżenie wydatków bieżących i spłacanie kredytu, oraz wydatków 

inwestycyjnych tych , które nie mają finansowania (środki zewnętrzne oraz finansowanie 

wójta) 

 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział, że inwestycje ze szczątkowymi kwotami są nie do zrealizowania. Dodał, że takie 

zadania można w każdym momencie wprowadzić do budżetu, zwłaszcza w momencie kiedy 

się ujawnią wolne środki z tego roku.  

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że zdaje sobie sprawę  z tego ,że odsetek jest coraz więcej, dodała ,że zrobiła 

sobie kilku letni rekonesans deficytu od 2019 od kwoty 14 milionów,11, 12, 13… milionów,  

w tym roku deficyt jest najniższy od 6 lat 

 

Radny Piotra Kagankiewicz 

Powiedział, że 2014 roku układał budżet z deficytem wynoszącym zero złotych. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że nie możemy sobie pozwalać na większe zadłużenie, dodała, że rozwój 

inwestycyjny przez ostatnie lata czyli wpływ tych pieniędzy na inwestycje też spowodował 

,że pieniędzy na wkład własny brakowało. Powiedziała ,że w tej chwili jest zaciągana niższa 

kwota kredytu, dodała ,że nie można wyhamować zadań inwestycyjnych , które są w tym 

momencie już rozpoczęte. Powiedziała ,że żeby starać się o środki na most trzeba mieć milion  

złotych wkładu własnego. 

 

Radny Piotra Kagankiewicz 

Zapytał kiedy będziemy się starać o środki na most 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedział, że w styczniu 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Powiedział ,że  mimo ,że kredytu bierzemy mniej to i tak spłacamy tak samo 

 



Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że musimy wyhamować z ilością zadań inwestycyjnych, dodała ,że najwięcej 

jest zadań drogowych. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i ochrony Środowiska Jarosław Feliński – poddał pod 

głosowanie powyższy projekt.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przy 2 głosach ZA i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Do posiedzenia komisji dołączyła komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu oraz 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego rady Powiatu 

Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 

2025.  

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – przedstawiła powyższy projekt budżetu Powiatu 

Tomaszowskiego na rok 2025. Projekt budżetu stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że da się obniżyć budżet o 20% argumentując ,że jeśli się ,,coś” pojawi w trakcie 

roku to wprowadzimy 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała, że do 15 listopada jest obowiązek złożenia projektu budżetu do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej ( nadzór nad funkcjonowaniem budżetu). W tej chwili RIO opiniuje nasze 

założenia do projektu budżetu. Powiedziała ,że ewentualną zmianę deficytu musiałby 

najpierw zaopiniować Zarząd Powiatu następnie RIO- ponieważ jest to zmiana struktury w 

środku budżetu. 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Co się mieści w rozdziale  75095? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

 Wydział komunikacji, Wydział Transportu, Wydział Obsługi, działalność usługowa 

Starostwa 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Zapytał czy w dziale Promocja mieści się także nagrywanie spotów itd. 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że publikacje, kalendarze ,konkursy , nagrody, puchary 

 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Zapytał czy wiadomo jakie środki są przeznaczone na konkretny wydział? Powiedział ,że 

każdy z tych wydziałów ma różne potrzeby 

 

 



Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że projektując budżet pokazujemy to w takim rozdziale. Powiedziała ,że każdy z 

tych wydziałów na bazie wydatków z danego roku tworzą swój budżet i każdy rozpatrywany 

jest osobno 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Zgłosił wniosek o wykonanie nakładki na długości 500 metrów na drodze w Krzemienicy, 

która wypadła z dofinansowania wielkiego. Fragment odcinka 500 metrów jest mocno 

zdewastowany 

Zródło finansowania: z działu Starostwo Powiatowe kwota około 800 tysięcy 

Radny Piotr Kagankiewicz 

 Zapytał czy wniosek z dopiskiem  ,że 50% dołoży Wójt? 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Powiedział ,że 50% nie jest w stanie zagwarantować. Zapytał czy teraz będziemy wymagać 

aby wszyscy wójtowie dokładali 50%? 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że jeśli wniosek Radnego Kowalczyka będzie z dopiskiem 50/50 wówczas 

wniosek zaopiniuje go pozytywnie 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Powiedział ,że trzeba zwrócić uwagę ,że jeśli mamy w planie wykonanie nakładki i już jest na 

to projekt, który kosztuje powiedzmy 35 tysięcy to Wójt daje powiedzmy 17 tysięcy. A 

później jak już jest  inwestycja to nie daje 50% 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że jeśli są środki zewnętrzne to wówczas może być bez wkładu własnego gminy 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że jeśli chodzi o te drogę o której mówi Radny Kowalczyk to było ustalone z 

Panem Wójtem że robimy Wólka Jagielczyńska- Turobów, czyli projekt i składamy wniosek 

do KOWR-u i robimy dojazdówkę i wtedy Wójt dofinansowuje w 50% realizację zadania. 

Powiedziała ,że zostało 2 tysiące na rozbudowę drogi Wólka Jagielczyńska - Krzemienica 

Radny Sławomir Żegota 

Zapytał jaki jest koszt wykonania na kładki  na  500 metrowym odcinku tej drogi 

Przewodniczący  Komisji Jarosław Feliński  

Odpowiedział ,że jest to koszt  całości to około 800 tysięcy złotych 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Zaproponował aby  radny Kowalczyk zgłosił wniosek o 400 tysięcy złotych na wykonanie tej 

nakładki z dopiskiem, ze drugie 400 tysięcy dołoży Wójt, w przeciwnym razie wniosek 

przepadnie. Dodał ,że kredyt wówczas zwiększa się o kolejne 400 tysięcy złotych.  

 



 Poddał pod analizę komisji inwestycje drogowe zapisane w budżecie: 

- Przebudowa DP 4339 ulica Legionów, 50 tysięcy złotych -  dokumentacja projektowa 

Proponuje nie robić tej dokumentacji 

- Przebudowa mostu w ciągu DP 4343 ulica Nowowiejska, 50 tysięcy złotych- dokumentacja 

projektowa 

 proponuje zostawić 

- Przebudowa DP 4327E ( odcinek za tamą w którym brakuje ścieżki rowerowej, jest to 

odcinek na terenie wód polskich) 10 tysięcy – dokumentacja projektowa  

Radny Piotr Kagankiewicz 

Zaproponował aby wykreślić projektu budżetu 

Piotr Fijałkowski zastępca dyrektora ZDP  

Dodał ,że posiadamy uproszczona dokumentacje projektową 

Radny Sławomir Żegota 

 Zapytał jaki jest koszt zrobienia tego odcinka ścieżki rowerowej 

Piotr Fijałkowski zastępca dyrektora ZDP 

Odpowiedział, że koszt wykonania tego odcinka  to około 400 tysięcy złotych na ciąg pieszo- 

rowerowy bez asfaltu. 

Radny Dariusz Kowalczyk 

Powiedział aby dokończyć inwestycje, które są zaczęte, nie planujmy nowych 

Przewodniczący komisji Jarosław Feliński  

Dopytywał o most na ulicy Nowowiejskiej 

Piotr Fijałkowski zastępca dyrektora ZDP 

 Powiedział ,że to jest obiekt trzyprzęsłowy, który ma około 70 metrów długości. Koszt 

takiego obiektu to jest około 25-30 milionów.  Dodał ,że w tej chwili mówimy o 

przebudowie, ale to wyjdzie w trakcie. Jeśli będzie przebudowa to tonaż tego mostu się nie 

zmieni ,powiedział ,że  jest to obiekt, który dopuszcza poruszanie się po nim wszystkich 

pojazdów. 

Radny Sławomir Żegota 

 Zapytał jaki jest koszt remontu mostu na Brzustówce? 

 Radny Kazmierz Mordaka 

Zapytał w jaki sposób był liczony koszt położenia kostki brukowej  na wspomnianym 

wcześniej odcinku ciągu pieszo-rowerowego 

Dyrektor ZDP Elzbieta Rudzka  

Powiedziała, że kwoty o których mówi Radny Mordaka, u nas w przetargach są liczone razy 

dwa, dodała ,że w przetargach płacimy około 400 zł za metr kwadratowy kostki  



- Przebudowa drogi w Roszkowej Woli pod wiaduktem kolejowym 50 tysięcy dokumentacja 

projektowa (odcinek na obszarach kolejowych) 

 Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka powiedział, że jest to najgorszy odcinek drogi, z jednej i z 

drugiej strony droga została zrobiona,  do zrobienia została tylko środkowa część tej drogi. 

- Rozbiórka przepustu w Studziankach, 35 tysięcy złotych-  dokumentacja projektowa 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka powiedział, że uda się  to zrobić za 35 tysięcy 

- Przebudowa drogi Żelechlinek w stronę Budziszewic, 50 tysięcy złotych- dokumentacja 

techniczna 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Zapytał, który wójt dokłada do tej inwestycji? 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Odpowiedziała ,że żaden Wójt nie dokłada 

 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że jeśli Wójt nie dokłada to wykreślamy te pozycję 

Członek Zarządu Teodora Sowik 

Powiedziała ,że nie było pytania do Wójta w tej kwestii 

 

- Rozbiórka obiektu mostowego na rzece Słomianka, realizacja zadania pod warunkiem 

uzyskania dofinansowania ze środków zewnętrznych  

Radny Piotr Kagankiewicz 

Zapytał kiedy będziemy występować o dofinansowanie  

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Odpowiedziała ,że ministerstwo infrastruktury daje czas na złożenie wniosku do końca 

stycznia, zazwyczaj rozstrzygnięcie jest marzec- kwiecień, możemy liczyć na dofinansowanie 

50% bezzwrotnej dotacji. 

 

- Przebudowa ulicy Granicznej, kwota 20 tysięcy złotych Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że ta kwota nie jest wystarczająca na wykonanie  tego zadania. Zgodnie z 

posiadana dokumentacją wartość tego zadania to milion czterysta 

 

- Rozbudowa drogi ulica Dąbrowska, kwota 10 tysięcy złotych  

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że jest to nie wystarczająca kwota aby zrealizować tę inwestycje 

 



- Przebudowa ulica Wąwalska, 40 tysięcy, dokumentacja techniczna 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że jest to wniosek radnego Kazimierza Mordaki, z obydwu stron jest zrobiona 

nawierzchnia został do zrobienia teren kolejowy. Dodała, że ta kwota powinna być 

wystarczająca na zrobienie tej dokumentacji. 

Radny Kazimierz Mordaka 

Powiedział ,że do zrobienia jest odcinek przed torami i za torami około 300 metrów 

 

-Droga w Sługocicach, realizacja zadania pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze 

środków zewnętrznych 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Zapytał jakie to środki i kiedy będziemy się o nie ubiegać? 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Odpowiedziała ,że  jest złożony wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, zazwyczaj 

rozstrzygnięcie występowało marzec-czerwiec, wniosek w wysokości dofinansowania do 

80% 

 

-Przebudowa drogi Brzustów, 100 tysięcy, dokumentacja techniczna 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedział ,że wniosek złożył Burmistrz, brak dofinansowania 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że proponuje wykreślić z projektu budżetu 

 

- Przebudowa ulica Dworcowa, 50 tysięcy, dokumentacja techniczna,  

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że jest to wniosek radnego Marka Kubiaka, brak dofinansowania 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Powiedział ,że proponuje wykreślić z projektu budżetu 

 

Wnioski po 2 tysiące złotych 

- przebudowa na odcinku od drogi wojewódzkiej do miejscowości Bartoszówka- realizacja 

pod warunkiem pozyskania środków zewnętrznych 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że jest złożony wniosek do Rządowego Funduszu rozwoju Dróg, czekamy na 

rozstrzygnięcie, można otrzymać dofinansowanie do 80 % 



Radny Piotr Kagankiewicz 

 Złożył wnioski aby zdjąć z budżetu następujące zadania: 

-  zdjąć drogę ul Legionów do ulicy Dąbrowskiej, 50 tysięcy z powodu braku dofinansowania 

- Przebudowa drogi 4327,10 tysięcy ( odcinek przy tamie – Smardzewice) 

- Przebudowa drogi na odcinku od miejscowości Żelechlinek do gminy Budziszewice 

- Przebudowa ulicy Granicznej w Tomaszowie Mazowieckim 

- Rozbudowa odcinka ulica Dąbrowska 

- Przebudowa drogi Brzustów  

- Przebudowa ulicy Dworcowej 

 

- zdjęcie z budżetu  inwestycji po dwa tysiące złotych: 

    - ulica Konstytucji 3- go maja  

    -rozbudowa DP 3339 wraz z rozbiórką i budową mostu ul. Legionów 

   - przebudowa ulicy Modrzewskiego 

   Zaproponował aby środki zostały przeznaczone na zmniejszenie deficytu 

  

Radny Krzysztof Biskup 

Zapytał czy te 2 tysiące na przebudowę mostu na Modrzewskiego to jest na podtrzymanie 

projektu? 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Odpowiedziała ,że tak. Powiedziała ,że wykreślenie tych dwóch tysięcy złotych nie 

spowoduje ,że w przypadku pojawienia się naboru , nie będę miała możliwości wystąpienia 

do Państwa z wnioskiem o wprowadzenie tego zadania do budżetu. To ,ze dziś zostanie 

wykreślone te dwa tysiące nie oznacza, że rezygnujemy z realizacji tego zadania. 

Radna Wacława Bąk 

Powiedziała ,że zgadza się z tym ,że zapisywanie małych kwot na zadania inwestycyjne to 

jest stwarzanie iluzji. Zaproponowała aby zsumować te wszystkie kwoty i wskazać na jedna 

inwestycję  w Tomaszowie Mazowieckim. Dodała, że uważa ,że jest taka droga, która jest 

bardzo potrzebna tj. ulica Dąbrowska. Zapytała jaki byłby koszt wykonania ulicy 

Dąbrowskiej? 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że  na pierwszy odcinek czyli na wysokości cmentarza jest gotowa 

dokumentacja techniczna- wartość kosztorysowa to 6 milionów złotych. Więc nawet sumując 

wszystkie dokumentacje to i tak będzie kwota zbyt mała żeby cokolwiek zacząć. 

 



Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Rady Powiatu- Martyna 

Wojciechowska poddała pod głosowanie wnioski radnego Kagankiewicza 

Radny Piotr Kagankiewicz 

 Złożył wnioski aby zdjąć z budżetu następujące zadania: 

-  Przebudowa ul Legionów do ulicy Dąbrowskiej, 50 tysięcy z powodu braku 

dofinansowania 

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- Przebudowa drogi 4327,10 tysięcy ( odcinek przy tamie – Smardzewice) 

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- Przebudowa drogi na odcinku od miejscowości Żelechlinek do gminy Budziszewice 

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- Przebudowa ulicy Granicznej w Tomaszowie Mazowieckim 

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- Rozbudowa odcinka ulica Dąbrowska 

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- Przebudowa drogi 4330 w miejscowości Brzustów  

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- Przebudowa ulicy Dworcowej 

Wniosek uzyskał akceptację 

 

- zdjęcie z budżetu  inwestycji po dwa tysiące złotych: 

    -  przebudowa skrzyżowania ulic Konstytucji 3 Maja – Spalskiej w Tomaszowie 

Mazowieckim 

Wniosek uzyskał akceptację 

    - rozbudowa DP 4339 wraz z rozbiórką i budową mostu ul. Legionów w Tomaszowie 

Mazowieckim 

Wniosek uzyskał akceptację 



   - przebudowa mostu w ciągu DP 4328 E ul. Modrzewskiego w Tomaszowie Mazowieckim 

Wniosek uzyskał akceptację 

   - rozbudowa DP 4302 E na odcinku od węzła Wólka Jagielczyńska Droga Krajowa S8 do 

miejscowości Krzemienica 

Wniosek uzyskał akceptację 

   Zaproponował aby środki zostały przeznaczone na zmniejszenie deficytu 

  

Radny Piotr Kagankiewicz 

Wystąpił z wnioskiem aby,  z działu 750 administracja publiczna  zdjąć kwotę 4 milionów 

złotych 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Rady Powiatu- Martyna 

Wojciechowska 

Poddała pod głosowanie w/w wniosek 

Wniosek uzyskał akceptację przy 8 głosach ZA i 1 głosie przeciwnym 

 Radny Leon Karwat 

Powiedział, że wraz z radna Paulina Sochą składali wnioski do budżetu natomiast nie zostały 

one ujęte.  

Zgłosił wniosek z kwoty 50 tysięcy złotych , która jest zapisana we wniosku , który nie został 

ujęty w budżecie, 25 tysięcy złotych przeznaczyć na dokumentację tego odcinka drogi a 

przeznaczyć 25 tysięcy złotych na modernizację DP 4306 Bobrowiec- Lubocz. W 

miejscowości Lubocz na odcinku około kilometra droga jest w bardzo złym stanie. 

Zaproponował aby zdjąć z promocji powiatu 25 tysięcy złotych i dołożyć na wykonanie 

dokumentacji w złożonym wcześniej wniosku dotyczącym drogi Bobrowiec- Lubocz  

( 25 tysięcy z Roszkowej Woli z odcinka pod wiaduktem, 25 tysięcy z promocji powiatu na 

modernizację drogi Bobrowiec- Lubocz ) 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Rady Powiatu- Martyna 

Wojciechowska 

Wniosek uzyskał akceptację przy 5 głosach ZA oraz 1 głosie wstrzymującym 

Radny Leon Karwat 

Powiedział ,że składał również drugi wniosek do budżetu dotyczący przepustu we wsi 

Bobrowiec. 

Zgłosił wniosek aby to zadanie zostało wpisane do budżetu, a źródło finansowania 25 tysięcy 

złotych z pozycji 2215  tj. rozbiórka przepustu na DP 4304E w miejscowości Studzianki, 

zapisana jest tam kwota 35 tysięcy złotych  

 

 



Radny Dariusz Kowalczyk 

Zwrócił się do przewodniczącego komisji Budżetu Leona Karwata, powiedział ,że przepust w 

Studziankach będzie prawdopodobnie kosztował więcej niż  te 35 tysięcy. 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Powiedziała ,że jeśli chodzi o przepust w miejscowości Studzianki, to już robiliśmy  

rozeznanie i potrzebujemy 35 tysięcy, 34 700 jest oferta wstępna wykonawcy. 

 Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Rady Powiatu- Martyna 

Wojciechowska 

Poddała pod głosowanie wniosek radnego Leona Karwata 

Wniosek uzyskał akceptację przy 8 głosach ZA. 

 Radny Dariusz Kowalczyk 

Zapytał czy jest zrobiony kosztorys na remont dachu na budynku Starostwa? 

 

Starosta  Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski  

Odpowiedział ,że jest  

Radny Dariusz Kowlczyk 

 Zapytał na jaką kwotę jest zrobiony kosztorys 

Starosta  Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski  

Odpowiedział ,że na około milion złotych, dlatego chcemy to robić etapami  

 

Radny Marek Kubiak 

Zapytał czy cały czas jest pomysł na ochronę Borek za kwotę około 200 tysięcy złotych 

 Członek Zarządu Elżbieta Łojszczyk 

Powiedziała ,że zespół który pracuje nad zagospodarowanie po byłym ośrodku 

wypoczynkowym Borki spotyka się w poniedziałek, na którym będą przygotowane już 

konkrety skąd możemy pozyskać środki na dokumentację i ewentualną realizację. Natomiast 

zabezpieczenie terenu przez przywożeniem tam niebezpiecznych materiałów, których 

utylizacja była by bardzo kosztowna. 

 

Radny Piotr Kagankiewicz 

Zwrócił się z prośba a do Zarządu Powiatu, żeby od następnej sesji wprowadzić do porządku 

sesji stały punkt: Sprawozdanie z działań podjętych dotyczących majątku w Borkach. 

Zwrócił się do Pani Skarbnik odnośnie 4 milionów zmniejszenia na administrację publiczną. 

Powiedział ,że  nie miał  na myśli szczególnego paragrafu jakim są inwestycje.  

Przewodnicząca komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Rady Powiatu- Martyna 

Wojciechowska zakończyła posiedzenie komisji. 



 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu- Jarosław Feliński 

Poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały dotyczący budżetu Powiatu Tomaszowskiego na 

rok 2025.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i ochrony Środowiska Jarosław Feliński – poddał pod 

głosowanie powyższy projekt.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 4 głosach ZA i 1 głosie 

wstrzymującym 

  

Wnioski do budżetu radnego Piotra Kagankiewicza, które padły na Komisji Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska rady Powiatu, oraz na Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 

Transportu Rady Powiatu zostały poddane pod głosowanie przez przewodniczącą Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Rady Powiatu- Martynę Wojciechowską. 

 

 

Ad. 6. Zapoznanie z raportem z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Będków za lata 2022-2023. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska- Jarosław Feliński  

Poinformował,  że raport został wysłany droga elektroniczną do radnych w celu zapoznania.  

 

Ad. 7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Wolnych wniosków oraz spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował radnym za udział w obradach i zamknął posiedzenie 

komisji. 

 
 

 

    Protokołowała 

Paulina Węglarska    Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                                        Jarosław Feliński  

 

 

 

 
 


